Notice No.: 2021052



# ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD. HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk

E-mail

: info@stclare.hk

Tel: 2817 1764

Fax : 2855 8420

6 January 2021

Dear Parents,

### S5 Arrangement for Midterm Examination (2020-2021)

The Education Bureau has announced the continued suspension of all face-to-face classes from 10 January 2021 till the end of the scheduled Chinese New Year holidays. In accordance with the EDB guidelines, schools are allowed to arrange two half-day sessions per day to conduct assessments on no more than one sixth of the school's maximum permitted capacity. To facilitate student learning and maintain social distancing, students of different forms will return to sit the examination based on the delegated dates.

The S5 Midterm Examination of this academic year will be scheduled from 25 January to 9 February 2021. From 11 January to 22 January 2021, online lessons via Zoom will be conducted according to the current timetable from 8 a.m. to 1 p.m. The Chinese New Year holidays will commence on 10 February and end on 21 February 2021.

To accommodate the examination of all levels under the constraints, the examination timetable has been revised. Please refer to the attachment for the revised Midterm Examination Timetable (Annex 1).

#### Please note that:

- 1. All the face-to-face classes will be suspended from 25 January to 9 February 2021. Students may stay at home for revision if they do not need to sit for any examination on that day during the examination period.
- 2. Another circular will be released soon regarding school bus and other miscellaneous arrangements.

For any enquiries, please contact the class teachers. Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan

Principal

Notice No.: 2021052



#### ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk E-mail

Tel: 2817 1764

: info@stclare.hk

Fax: 2855 8420

敬啟者:

## 中五期中考試安排(2020-2021)

教育局宣布,在二零二一年一月十日後,維持暫停面授課堂,至原定學校農曆新年假期 結束。根據教育局指引,學校每天可安排兩節半天的考試,而每半天回校的學生數目以全校 最高限額的六分之一為限。為促進學生學習和保持社交距離,各級學生將按照指定日期回校 考試。

本學年,中五期中考試將於二零二一年一月二十五日至二月九日舉行。Zoom 網上課堂 於二零二一年一月十一日至二十二日進行,上課時間由上午八時正至下午一時正。農曆新年 假期則由二月十日至二十一日。

為配合各級的最新考試安排,考試時間表已作出修訂。請參閱隨函附上已修訂的期中考 試時間表(附件一)。

#### 敬請注意:

- 1. 由二零二一年一月二十五日至二月九日,暫停所有面授課程。在這考試期間,學生如 毋須回校參加考試,應留在家中溫習。
- 2. 有關校車和其他事項安排,將另函通告。

如有疑問,請聯絡班主任。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二一年一月六日

# S5 Mid-Term Examination Time-Table (2020 - 2021)

Date	Time	Duration	Subjects	Venues
25/1 (Monday)	13:00-14:30	1hr 30mins	Chin 3-C. Listening	Hall
	15:00-16:30	1hr 30mins	Chinese 2	
26/1 (Tuesday)	13:00-15:00	2hrs	LS	Hall
27/1 (Wednesday) A.M. session	08:10-10:10	2hrs	English 2	Hall
	10:40-12:40	2hrs	Eng 3-Listening	
28/1 (Thursday)	13:00-15:30	2hrs 30mins	Geography	Hall
	13:00-15:00	2hrs	Physics	Hall
	13:00-14:30	1hr 30mins	T&L	Hall
	13:00-14:30	1hr 30mins	Lit in English 1	Hall
	15:00-16:30	1hr 30mins	Lit in English 2	
	13:00-15:15	2hrs 15mins	Ch. History	Hall
29/1 (Friday)	13:00-14:30	1hr 30mins	Chinese 1	Hall
1/2 (Monday)	13:00-15:30	2hrs 30mins	Biology	Hall
2/2 (Tuesday)	13:00-14:30	1hr 30mins	English 1	Hall
3/2 (Wednesday)	13:00-15:00	2hrs	Chemistry	Hall
	13:00-14:45	1hr 45mins	History 1	Hall
	15:10-16:40	1hr 30mins	History 2	
	13:00-15:00	2hrs	ICT 1	Hall
	15:30-16:30	1hr	ICT 2	
	13:00-14:45	1hr 45mins	ERS	Hall
	13:00-15:30	2hrs 30mins	BAFS	Hall
	13:00-17:00	4hrs	Visual Arts	Art Rm
4/2 (Thursday)				
5/2 (Friday)	13:00-14:45	1hr 45mins	Maths 1	Hall
	15:10-16:25	1hr 15mins	Maths 2	
8/2 (Monday)	13:00-15:30	2hrs 30mins	Economics	Hall
9/2 (Tuesday)	13:00-15:00	2hrs	M1	Hall

